
 
 
 
 
 
 

VASTEMÕISA LASTEAED PÄEVALILL 
HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 3 

 
Vastemõisa lasteaia personali puhkeruumis    4. Veebruar 2013 
 
 
 
Algus kell 17.00, lõpp 18.05 
 
Juhatas: Joel Purga  
Protokollis: Marge Raidma 
Võtsid osa: Evelyn Härm (Võilill), Andra Lauk (õpetajate esindaja), Joel Purga (Sinilill), 
Katrin Ronimois (lasteaia direktor), Marko Siren (Võilill), Marge Raidma (Sinilill).  
Puudus: vallapoolne esindaja 
 
PÄEVAKORD:  

1. Eelmise hoolekogu koosoleku täitmisest-laste arvu suurendamine rühmas (K. 
Ronimois) 

2. Hoolekogu liikmetele toimunud koolituse kokkuvõte ( E. Härm) 
3. Arengukava täitmisest 2012 aastal ( K. Ronimois) 
4. 2013 aasta eelarvest ( K. Ronimois) 
5. II poolaasta täiendatud tegevuskavast ( K. Ronimois) 
6. Muud päevakajalised teemad, küsimused, ettepanekud. 

 
1. Päevakorrapunkt  

KUULATI: K. Ronimois tutvustas Suure-Jaani valla määrust suurendada Sinilille rühma 1 
lapse võrra. 
  
 

2. Päevakorrapunkt  
KUULATI: E. Härm tutvustas hoolekogule 24. Jaanuaril 2013 toimunud hoolekogu liikmete 
koolitust (lektor Kadri Pulk) `Hoolekogu tegevus ja ülesanded koolis ja lasteaias`. Lasteaia 
hoolekogu lähtub oma töös kooli hoolekogu töökorrast, mille on välja andnud Suure-Jaani 
Vallavolikogu. 
 
PARENDUSETTEPANEK 
 2.1. Hoolekogu planeerib oma tööd ette rohkem 
  
 

3. Päevakorrapunkt  
KUULATI:K. Ronimois rääkis lasteaia arengukava täitmisest 2012 aastal ning tõi välja 
mõned tähtsamad punktid: 



• Koostati ja viidi läbi rahuloluküsitlused 
• Toimus ühe pedagoogi atesteerimine 
• Kinnitati uus kodukord  
• Koostati kriisiplaan  
• Koostati täiendkoolituse tingimused ja kord ning pedagoogide iseseisva 

enesetäiendamise kord 
• Töötati välja personalipoliitika 
• Koostöös Kildu Põhikooli ja Suure-Jaani Gümnaasiumi õpetajatega 

täiendati koolivalmiduskaarti 
• Koostati töötervishoiu ja tööohutuse kord ning töökeskkonna voliniku 

valimise ja tegevuse kord 
Arengukava täitmise kokkuvõtte arutelul tekkis küsimus, miks pole arenguvestlusi läbi viidud 
kõigi lasteavanematega. Õpetajate poolt anti teada, et lapsevanemad ei soovinud 
arenguvestlust. Leiti, et kuna arenguvestlus on kohustuslik, siis tuleb see läbi viia kõigi 
lapsevanematega. 
 
PARENDUSETTEPANEK 
3.1. viia läbi lapse arenguvestlused kõiki lastevanematega 
 
 

4. Päevakorrapunkt  
KUULATI: K. Ronimois tutvustas 2013 aasta eelarvet. Pidi tõdema, et lasteaed töötab 
miinimum programmil. Positiivselt tõi välja, et palgafond tõusis 5%. 
 

5. Päevakorrapunkt  
Ped. Nõukogu täiendas II poolaasta tegevuskava ja tegevuskava saadeti hoolekogule 
tutvumiseks. 
 

6. Päevakorrapunkt 
 

6.1. märtsikuus tuleb lasteaeda praktikant 5.nädalaks, asub õppima õpetajaabina 
6.2. lasteaed on suvel suletud 15. Juuli 2013 – 19. August 2013 k.a.  
6.3. märtsis toimuvad lasteaias nii poiste- kui ka tüdrukutenädal 
6.4 Ei ole veel leitud tugiõpetajat. Vajadus panna tugiõpetaja töökuulutus ka Sakala lehte. 
 
OTSUSTATI: 
1. Võtta teadmiseks valla määrus laste arvu suurendamine ühe lapse võrra Sinilille rühmas. 
2. Õppeaasta algul koostada hoolekogu tegevusplaan ka kirjalikult 
3. Täiendada 2012 aasta arengukava analüüsi koostöö osas (koostöö perearstipunktiga) 
3. Võtta teadmiseks II poolaasta tegevuskava täiendused 
5. Võtta teadmiseks 2013 aasta eelarve prioriteedid. 
6. Tugiõpetaja töökuulutus panna Sakala lehte 
 
 
Juhataja        Protokollija 
Joel Purga                                                                                            Marge Raidma 


